



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 70
No.: 70

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OCTOBER 2, 1979
LE 2 OCTOBRE 1979

FOOD AID PROGRAMME TO PORTUGAL

The Secretary of State for External Affairs, Flora MacDonald, announced today that Canada has completed its \$15 million food aid programme for Portugal. The programme, financed with Canadian International Development Agency grants, is Canada's contribution to the balance of payments support organized for Portugal by western countries. This year's shipment of 14,500 tons of wheat worth \$3.5 million which was shipped to Portugal in September, together with 56,000 tons of wheat worth \$7.5 million sent in November 1977, and 25,000 tons worth \$4 million sent in November 1978, fulfils the Canadian commitment.

* * *

PROGRAMME D'AIDE ALIMENTAIRE AU PORTUGAL

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Flora MacDonald, a annoncé aujourd'hui que le Canada vient de parachever son programme d'aide alimentaire d'une valeur de \$15 millions au Portugal. Ce programme, financé par l'Agence canadienne de Développement international, représente la contribution du Canada à l'effort consenti par les pays occidentaux pour aider le Portugal à améliorer l'état de sa balance des paiements. La contribution de 14,500 tonnes de blé d'une valeur de \$3.5 millions envoyées au Portugal au mois de septembre s'ajoute aux 56,000 tonnes d'une valeur de \$7.5 millions envoyées en novembre 1977 et aux 25,000 tonnes d'une valeur de \$4 millions envoyées en novembre 1978. Avec cette dernière livraison, le Canada honore son engagement envers le Portugal.